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SKRAĆENI ZAPISNIK 

 

s 27. sjednice Gradskog vijeća Grada Vukovara održane 28. kolovoza 2024., u 

Gradskoj vijećnici, soba broj 36, u Vukovaru, dr. Franje Tuđmana 1, s početkom u 9,00 sati. 

Prozivkom se utvrđuje kvorum vijećnika. 

Nazočni vijećnici:  Kristina Kuraja, Domagoj Bilić, Radivoj Đurić, Sava Manojlović, Igor 

Naletilić, Robert Rapan, Jasmina Jukić, Nemanja Savanović, Ana 

Njavro, Stjepan Mađarac, Nikola Mažar, Stjepan Mađarević, Majda 

Jakša, Nenad Bučko, Srđan Milaković , Željko Sabo, Dejan Drakulić, 

Zoran Rokvić,  

Odsutni: Krešimir Raguž  

 

Ostali nazočni: gradonačelnik 

 Filip Sušac i Srđan Kolar - zamjenici gradonačelnika 

Pročelnici – S. Tokić, M. Vlajčić, J. Paloš, D. Dimić, V. Šibalić, M. 

Prepunić, N. Gažo, D. Čulig, I. Antolović 

Z. Jukić – Javna vatrogasna postrojba Vukovar 

D. Zeko – VURA d.o.o. 

M. Mudri – Vukovarska gospodarska zona d.o.o. 

B. Marić – Komunalac d.o.o. 

M. Sekulić – Turistička zajednica 

I. Krajnović – Tehnostan d.o.o. 

D. Tišov – Vodovod grada Vukovara d.o.o. 

M. Janković – Vukovarski vodotoranj–simbol hrvatskog zajedništva doo 

R. Rac – Hrvatski radio Vukovar 

A. Baier Jakovac – Gradska knjižnica Vukovar 

M. Kulić – DV Vukovar 1 

M. Latinović – DV Vukovar 2 

A. Filipović – Muzej grada Vukovara 

I. Miličić – Hrvatski dom Vukovar 

Davor Kopilaš – Sportski objekti Vukovar 

Ž. Kunji – viša referentica za odnose s javnošću iz UO za opće poslove 

 

Nakon prozivke utvrđuje se da je na sjednici nazočno 17 vijećnika te se konstatira 

kvorum za rad i punovaljano odlučivanje. 

 

Usvajanje skraćenog zapisnika s 26. sjednice Gradskog vijeća održane 29. svibnja 

2024. godine. 

Predsjednik daje na glasovanje usvajanje skraćenog zapisnika s 26. sjednice, održane 29. 

svibnja 2024. i isti je jednoglasno (16) usvojen.  

 
Aktualni sat gradonačelnika 

D. Drakulić – komentira kako je dio spomen parka Dudik preoran. Pita o čemu se radi, tko je 

takvo što napravio i je li Grad Vukovar za to izdao dozvolu.  

Gradonačelnik - odgovara kako nema informaciju o navedenome te će nadležni odjel provjeriti o 

čemu se radi i javiti povratnu informaciju. 

N. Mažar - ponovio je pitanje s prošle sjednice Gradskoga vijeća, a odnosilo se na prenamjenu 

zgrade u kojoj je do preseljenja u Županijsku ulicu djelovala Ekonomska škola Vukovar. 

Komentirao je kako mu je zamjenik gradonačelnika Filip Sušac na prošloj sjednici odgovorio 

kako su dvije inicijative za prostorom – jedna Udruge roditelja djece s poteškoćama u razvoju 

„Vukovarski leptirići“, a druga Gimnastičkog kluba „Vukovar“. Pita zašto je predviđena točka 
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dnevnoga reda raspisivanje natječaja za dodjelu prostora, ako je već jedna od inicijativa u 

pripremama za preseljenje. 

Gradonačelnik - odgovara kako se priča nastavlja na spomenutom tragu, a natječaj je standardna 

procedura. Sukladno Zakonu povjerenstvo će donijeti odluku, a prijaviti se mogu svi, pa tako i 

udruga i sportski klub koji su već iskazali inicijativu. 

N. Savanović - pita kada će započeti sanacija Ulice Matije Gupca u Sotinu.  

F. Sušac - kaže kako su mještani Sotina već uputili dopise nadležnom odjelu te kako je nalog 

izdan. Očekivani početak radova je ovoga tjedna. 

S. Mađarević - komentira pritužbe građana Olajnice, Rupa i dijela Ulice 204. vukovarske 

brigade. Naime, istaknuo je kako građani pozdravljaju izgradnju obaloutvrde Vuke, no postoji 

jedan sporni dio. Na prostoru gradilišta Ekonomske škole istovara se i deponira tucani kamen 

veličine odbojkaških lopti. Kamioni nosivosti 20 tona istovare, njih 7-8, obavljaju od ponoći do 

četiri sata ujutro. Takvo što stvara ogromnu buku. Moli, u ime građana, intervenciju da se 

istovar regulira u normalno vrijeme. 

D. Čulig - pojašnjava da je Grad upoznat s problemom, no do njega trenutno dolazi zbog velikih 

gužvi na graničnim prijelazima, s obzirom na to da kamen dolazi iz susjedne Bosne i 

Hercegovine. Nada se kako će po završetku turističke sezone gužve prestati i da će kamioni 

dolaziti u normalno vrijeme na istovar. Svakako će ponovno reagirati prema izvođaču radova, 

Hrvatskim vodama. 

S. Mađarević – rekao je kako se nada rješenju s obzirom na predviđeno vrijeme trajanja radova 

od oko tri godine. 

M. Jakša - ukazuje na to da neke ulice i naselja nemaju nogostupe ili ih imaju samo s jedne 

strane. Primjerice, Splitska ulica i Sotinsko naselje na Mitnici uopće nemaju nogostupa. Pita 

postoji li plan ili strategija kojom je obuhvaćena izgradnja nogostupa u određenim gradskim 

ulicama.  

D. Čulig - odgovara da strategija postoji, no problem predstavljaju podzemne instalacije i 

optički kabeli. Trenutno se radi nogostup na Lijevoj bari, a isto tako radi će i u Sotinskoj ulici. 

Ono što tamo stvara problem je parkiralište. Višestambeni su objekti bez parkirališta i morat će 

se odlučiti između nogostupa i parkirnih mjesta. No, svakako jedan dio te ulice riješit će već do 

kraja ove godine. 

N. Bučko - pita gradonačelnika hoće li iskoristiti svoj utjecaj, s obzirom na to da je sada dio 

vladajuće većine na državnoj razini, kako bi se u Vukovaru izgradila poslovna zona ili nešto 

slično, poput zone koja se izgradila u Nemetinu kraj Osijeka. Pozdravlja izgradnju trgovačkih 

centara u gradu i svako povećanje ratinga Vukovara u stopi razvijenosti, no naglasio je kako 

smatra da Vukovar zaslužuje još više s obzirom na demografsku sliku. Konkretno pita ima li 

naznaka da se takvo što aktualizira.  

Gradonačelnik - ističe kako je iz nove pozicije puno lakše raditi, uzimajući u obzir činjenicu da 

je u ovom sazivu Hrvatskoga sabora povećan i broj zastupnika iz Vukovara. Ovo je dobro 

vrijeme za ostvariti velike iskorake za Vukovar.  

S. Milaković - pita gradonačelnika pitanje vezano uz ovogodišnju Uredbu o prodajnoj cijeni 

državnih stanova prema kojoj su cijene znatno nepovoljnije za građane. Naveo je za primjer da 

je stan od 60 kvadrata, građen kasnih 80-ih godina, po staroj Uredbi koštao oko 7000 eura, a po 

novoj 17000 eura i to uz sve popuste. Ukazao je na to da će građani koji do sada nisu otkupili 

stanove biti oštećeni. Taj novac ide u gradski proračun, no smatra da su važniji interesi građana. 

Pitao može li se što učiniti da se to promijeni i da se cijene vrate u povoljnije okvire. 

Gradonačelnik - odgovara kako je upoznat s problematikom i kako će dati sve od sebe, u 

suradnji sa saborskim zastupnikom i vijećnikom Nikolom Mažarom te državnim tajnikom u 

resornom ministarstvu Davidom Vlajčićem, kako bi se riješila ta problematika i kako bi cijena 

bila što povoljnija za građane Vukovara. 

Z. Rokvić – pita gradonačelnika do kuda je stigla ideja o naplati parkinga u Borovu naselju, s 

obzirom na činjenicu da su građani te gradske četvrti zbog toga pisali i peticiju.  
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Gradonačelnik - odgovara kako peticiju nije vidio, no osobno je stava da naplatu parkinga u 

Borovu naselju treba implementirati kako ne bi bilo povlaštenih kategorija. Sredstva od 

komunalne naknade za razvoj infrastrukture izdvajaju svi, i oni koji imaju vozila i oni koji 

nemaju. Svi građani trebaju uživati isti standard i trudimo se da to tako bude. Primjerice, građani 

Rupa, Olajnice i Županijske ulice sami su zahtijevali da im se naplaćuje parking. Misli da nije 

pošteno da svi plaćaju parking osim mještana gradske četvrti Borovo naselje. Ako želimo lijep i 

uredan grad onda u njega moramo i ulagati. To je njegov osobni stav, a o svemu će odluku 

donijeti većina na Gradskome vijeću kada to bude točka dnevnoga reda. 

Z. Rokvić – komentira pravno-imovinske odnose tih parkinga i napominje da nešto što je 

dobiveno u naslijeđe ne može se naplaćivati kao nešto što je Grad izgradio. 

A. Njavro - pita u kojoj je fazi priprema Pravilnika za sufinanciranje zemljišta mladim 

obiteljima.  

F. Sušac - odgovara kako je Pravilnik trenutno na javnom savjetovanju i očekuje se kako će već 

na sljedećoj sjednici prijedlog materijala biti dostavljen na Gradsko vijeće. Nekoliko puta morali 

su mijenjati i kut gledanja kako bi se uskladili s državnim zakonima. Ovim putem zahvaljuje 

pročelnici Vlajčić i pročelniku Palošu na trudu i radu kako bi Pravilnik bio legalan i povoljan za 

sve građane. 

Predsjednik - komentira kako mu se prije nekoliko tjedana obratio prof. Branko Grčić s 

informacijom o tome da Grad Vukovar više ne dobiva potpore vezane uz smanjenu razvijenost u 

odnosu na ostale dijelove Hrvatske jer je, kako kaže, izračunat indeks koji pokazuje drugačije. 

Pita gradonačelnika može li tu informaciju provjeriti.  

Gradonačelnik - veseli ga što je Vukovar napredovao te je obećao do odgovora doći u suradnji s 

državnom tajnicom u Ministarstvu regionalnog razvoja i fondova EU Kristinom Bilić te u 

koordinaciji s Ministarstvom financija. 

J. Jukić - pita ima li Grad u planu pristupiti rješavanju prikupa otpada u vikend naselju Vučedol. 

F. Sušac - odgovara kako je Grad upoznat s temom te kako konačno rješenje još ne postoji, no 

ideja je rješavanje problema s podzemnim kontejnerom. Poziva građane da upute inicijativu te 

kaže da ako bude dovoljan broj zainteresiranih, u suradnji s gradskom tvrtkom Komunalac, 

pronaći će lokaciju za kontejnere.  

 

Aktualni sat je završen. 

 

Predsjednik daje na glasovanje prijedlog Dnevnog reda i isti je jednoglasno (16) prihvaćen.  

 

D N E V N I R E D 

1. Donošenje Zaključka o početku obnašanja dužnosti zamjenice vijećnika u Gradskom 

vijeću Grada Vukovara 

(Izvjestiteljica: A. Njavro) 

2. Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora za izbor i imenovanja 

(Izvjestitelj: I. Naletilić) 

3. Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora za statut, poslovnik i 

normativnu djelatnost 

(Izvjestitelj: I. Naletilić) 

4. Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju člana za dodjelu javnih priznanja grada 

Vukovara 

(Izvjestitelj: I. Naletilić) 

5. Izvješće o radu gradonačelnika Grada Vukovara za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 

2024. 

(Izvjestitelj: gradonačelnik) 

6. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća o poslovanju trgovačkog društva Hrvatski 

radio Vukovar d.o.o. iz Vukovara za 2023. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i R. Rac) 
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7. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća o stanju i poslovanju Vukovarskog vodotornja 

– simbola hrvatskog zajedništva d.o.o. za 2023.  

(Izvjestitelji: J. Jukić i M. Janković) 

8. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Gradskog 

muzeja Vukovar za 2023.  

(Izvjestitelji: J. Jukić i A. Filipović) 

9. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća o radu i financijskog izvješća Javne ustanove u 

kulturi Hrvatski dom Vukovar za 2023. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i I. Miličić) 

10. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća o radu i financijskog izvješća Gradske 

knjižnice Vukovar za 2023. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i A. Baier Jakovac) 

11. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća o poslovanju trgovačkog društva VURA d.o.o. 

iz Vukovara za 2023.  

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Zeko) 

12. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o poslovanju trgovačkog društva Vukovarska 

gospodarska zona d.o.o. iz Vukovara za 2023. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i M. Mudri) 

13. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća o poslovanju trgovačkog društva Komunalac 

d.o.o. iz Vukovara za 2023. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i B. Marić) 

14. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća o poslovanju trgovačkog društva Vodovod 

grada Vukovara d.o.o. iz Vukovara za 2023. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Tišov) 

15. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća o poslovanju trgovačkog društva Tehnostan 

d.o.o. Vukovar za 2023. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i I. Krajnović) 

16. Donošenje Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u turizmu na području grada 

Vukovara za 2023. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i M. Prepunić) 

17. Donošenje Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba iz područja društvenih 

djelatnosti Grada Vukovara u 2023. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i J. Paloš) 

18. Donošenje Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba iz područja kulture i tehničke 

kulture Grada Vukovara u 2023. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i J. Paloš)  

19. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 

infrastrukture za 2023. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Čulig) 

20. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2023. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Čulig) 

21. Donošenje Odluke o usvajanju godišnjeg obračuna proračuna Grada Vukovara za 

razdoblje od 1. siječnja do 31. prosinca 2023. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i V. Šibalić) 

22. Donošenje Odluke o raspisivanju javnog natječaja za dodjelu prostora u vlasništvu Grada 

Vukovara na korištenje 

(Izvjestitelji: Odbor za statut, poslovnik i normativnu djelatnost i J. Paloš) 

23. Donošenje Pravilnika o nagrađivanju učenika i mentora osnovnih škola, učenika srednjih 

škola i studenata Grada Vukovara 

(Izvjestitelji: Odbor za statut, poslovnik i normativnu djelatnost i D. Dimić) 
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24. Donošenje 3. Programa izmjena Programa javnih potreba u sportu Grada Vukovara za 

2024. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Dimić) 

25. Donošenje Odluke o uvjetima i načinu provedbe javnog arhitektonskog natječaja za 

odabir idejnog urbanističkog rješenja prostora desne obale Dunava u Vukovara 

(Izvjestitelji: Odbor za statut, poslovnik i normativnu djelatnost i M. Vlajčić) 

26. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje 

financiranje političkih stranaka koje imaju članove u Gradskom vijeću Grada Vukovara i 

nezavisnih vijećnika 

(Izvjestitelji: J. Jukić i S. Tokić) 

27. Prijedlozi i informacije 

 

TOČKA 1. 

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O POČETKU OBNAŠANJA DUŽNOSTI ZAMJENICE 

VIJEĆNIKA U GRADSKOM VIJEĆU GRADA VUKOVARA 

Uvodno obrazloženje dala je a. Njavro – predsjednica Mandatnog odbora. 

 

Predsjednik je pročitao prisegu. 

Nakon pročitane prisege nazočna vijećnica glasno su izgovorila riječ „PRISEŽEM“ i istu 

vlastoručno potpisala.  

Potpisanu prisegu predala je predsjedniku. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedloge na glasovanje te se jednoglasno (16) donosi  

 

ZAKLJUČAK 

o početku obnašanja dužnosti zamjenice vijećnika  

u Gradskom vijeću Grada Vukovara 

 

Dana 27. srpnja 2024. godine započelo je mirovanje mandata vijećniku Davidu Vlajčiću. 

Vijećnika kojem mandat miruje za vrijeme mirovanja mandata zamjenjuje zamjenica 

vijećnika Kristina Kuraja. 

 

Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 2. 

DONOŠENJE RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA ODBORA ZA 

IZBOR I IMENOVANJA 

Uvodno obrazloženje dao je I. Naletilić – predsjednik Odbora za izbor i imenovanja. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

J. Jukić – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (17) donosi 

R J E Š E NJ E 

o razrješenju i imenovanju člana Odbora za izbor i imenovanja 

I 

Razrješuje se David Vlajčić, član Odbora za izbor i imenovanja. 

II 

Za članicu Odbora za izbor i imenovanja imenuje se Kristina Kuraja. 
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Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 3. 

DONOŠENJE RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA ODBORA ZA 

STATUT, POSLOVNIK I NORMATIVNU DJELATNOST  

Uvodno obrazloženje dao je I. Naletilić – predsjednik Odbora za izbor i imenovanja. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

J. Jukić – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (17) donosi  

R J E Š E NJ E 

o razrješenju i imenovanju člana Odbora za statut, poslovnik i normativnu djelatnost 

I 

Razrješuje se David Vlajčić, predsjednik Odbora za statut, poslovnik i normativnu djelatnost. 

II 

Za predsjednicu Odbora za statut, poslovnik i normativnu djelatnost imenuje se Kristina Kuraja. 

 

Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 4. 

DONOŠENJE RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA ZA DODJELU 

JAVNIH PRIZNANJA GRADA VUKOVARA 

Uvodno obrazloženje dao je I. Naletilić – predsjednik Odbora za izbor i imenovanja. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

J. Jukić – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (17) donosi 

R J E Š E NJ E 

o razrješenju i imenovanju člana za dodjelu javnih priznanja Grada Vukovara  

I 

Razrješuje se David Vlajčić, član Odbora za dodjelu javnih priznanja Grada Vukovara. 

II 

Za članicu Odbora za dodjelu javnih priznanja Grada Vukovara imenuje se Kristina Kuraja. 

 

Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

TOČKA 5. 

IZVJEŠĆE O RADU GRADONAČELNIKA GRADA VUKOVARA ZA RAZDOBLJE 

OD 1. SRPNJA DO 31. PROSINCA 2023. 

Uvodno obrazloženje dao je I. Naletilić – predsjednik Odbora za izbor i imenovanja. 
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U raspravi su sudjelovali: D. Drakulić i gradonačelnik. 

 

TOČKA 6. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O POSLOVANJU 

TRGOVAČKOG DRUŠTVA HRVATSKI RADIO VUKOVAR D.O.O. IZ VUKOVARA 

ZA 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i R. Rac – 

direktor HRV-a. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

J. Jukić – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a– nakon rasprave – suzdržani. 

 

U raspravi su sudjelovali: N. Mažar, R. Rac i N. Bučko. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 10 glasova „ZA“ (DP, IP-NL, HS i Ž. 

Sabo) i 8 glasova „SUZDRŽAN“ (SDSS, DSS, HNS i HDZ) donosi  

O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o poslovanju  

Hrvatskog radija Vukovar d.o.o. za  2023. godinu 

Prihvaća se Izvješće o poslovanju Hrvatskog radija Vukovar d.o.o. za  2023. godinu.  

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Sjednica je prekinuta iz protokolarnih razloga te je nastavak zakazan za četvrtak, 29. kolovoza 

2024., s početkom u7:30 sati. 
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NASTAVAK 27. SJEDNICE GRADSKOGA VIJEĆA GRADA VUKOVARA 

Nazočni vijećnici:  Kristina Kuraja, Domagoj Bilić, Radivoj Đurić, Sava Manojlović, Igor 

Naletilić, Robert Rapan, Jasmina Jukić, Nemanja Savanović, Ana 

Njavro, Stjepan Mađarac, Stjepan Mađarević, Srđan Milaković , Željko 

Sabo, Zoran Rokvić,  

Odsutni: Nikola Mažar, Krešimir Raguž, Majda Jakša, Dejan Drakulić, Nenad 

Bučko   

 

Ostali nazočni: Filip Sušac i Srđan Kolar - zamjenici gradonačelnika 

Pročelnici – S. Tokić, M. Vlajčić, J. Paloš, D. Dimić, V. Šibalić, M. 

Prepunić, N. Gažo, D. Čulig,  

D. Zeko – VURA d.o.o. 

M. Mudri – Vukovarska gospodarska zona d.o.o. 

Branimir Marinović – Komunalac d.o.o. 

I. Krajnović – Tehnostan d.o.o. 

D. Tišov – Vodovod grada Vukovara d.o.o. 

M. Janković – Vukovarski vodotoranj–simbol hrvatskog zajedništva doo 

A. Baier Jakovac – Gradska knjižnica Vukovar 

A. Filipović – Muzej grada Vukovara 

I. Miličić – Hrvatski dom Vukovar 

 

Nakon prozivke utvrđuje se da je na sjednici nazočno 14 vijećnika te se konstatira 

kvorum za rad i punovaljano odlučivanje. 

 

TOČKA 7. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O STANJU I POSLOVANJU 

VUKOVARSKOG VODOTORNJA – SIMBOLA HRVATSKOG ZAJEDNIŠTVA D.O.O. 

ZA 2023.  

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić  predsjednica Odbora za financije i proračun i M. 

Janković – direktorica Vukovarski vodotoranj–simbol hrvatskog zajedništva d.o.o. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

J. Jukić – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

S. Mađarević - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se 

 

U raspravi su sudjelovali: S. Milaković, M. Janković, predsjednik. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te s 12 glasova „ZA“ (DP, IP-NL, HS, HDZ i Ž. 

Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS, DSS) donosi  

O D L U K A 

Prihvaća se Izvješće o stanju i poslovanju Vukovarskog vodotornja-simbola hrvatskog 

zajedništva d.o.o. za 2023. godinu koje je usvojila Skupština društva Vukovarskog vodotornja-

simbola hrvatskog zajedništva d.o.o. , URBROJ: 2196-1-14-01-24-2 od dana 29. ožujka  2024. 

godine. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 8. 
DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O RADU I FINANCIJSKOG 

IZVJEŠĆA GRADSKOG MUZEJA VUKOVAR ZA 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić predsjednica Odbora za financije i proračun i A. Filipović 

– ravnateljica Gradskog muzeja Vukovar. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 
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J. Jukić – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

S. Mađarević - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (14) donosi  

O D L U K A 

Prihvaća se Izvješće o radu i financijsko izvješće Gradskog muzeja Vukovar za 2023. 

godinu koje je usvojila Upravno vijeće Gradskog muzeja Vukovar, URBROJ: 2196-1-9-15-24-

37 od dana 30. siječnja 2024. godine. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 9. 
DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O RADU I FINANCIJSKOG 

IZVJEŠĆA JAVNE USTANOVE U KULTURI HRVATSKI DOM VUKOVAR ZA 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić predsjednica Odbora za financije i proračun i I. Miličić – 

ravnateljica Javne ustanove u kulturi Hrvatski dom Vukovar. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

J. Jukić – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

S. Mađarević - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (14) donosi  

O D L U K A 

Prihvaća se Izvješće o radu i financijsko izvješće Javne ustanove u kulturi Hrvatski dom 

Vukovar za 2023. godinu koje je usvojilo Upravno vijeće Javne ustanove u kulturi Hrvatski dom 

Vukovar, URBROJ: 2196-1-19-01-24-15 od dana 29. siječnja 2024. godine. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 10. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O RADU I FINANCIJSKOG 

IZVJEŠĆA GRADSKE KNJIŽNICE VUKOVAR ZA 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić predsjednica Odbora za financije i proračun i A. Baier 

Jakovac – ravnateljica Gradske knjižnice Vukovar. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

J. Jukić – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

S. Mađarević - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

U Raspravi su sudjelovali: S. Milaković, A. Baier Jakovac, predsjednik. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (14) donosi  

O D L U K A 

Prihvaća se Izvješće o radu i financijsko izvješće Gradske knjižnice Vukovar za 2023. 

godinu koje je usvojilo Upravno vijeće Gradske knjižnice Vukovar, URBROJ: 2196-1-18-23-

434 od dana 21. svibnja 2024. godine. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

 



10  

TOČKA 11. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O POSLOVANJU 

TRGOVAČKOG DRUŠTVA VURA D.O.O. IZ VUKOVARA ZA 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić predsjednica Odbora za financije i proračun i D. Zeko – 

direktor Vukovarske razvojne agencije. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

J. Jukić – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

S. Mađarević - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: S. Milaković i D. Zeko. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 13 glasova „ZA“ (DP, 

IP-NL, HS, HDZ, SDSS i Ž. Sabo) i 1 glasom „SUZDRŽAN“ (DSS) donosi  

O D L U K A 

Prihvaća se Izvješće o poslovanju trgovačkog društva VURA d.o.o. iz Vukovara, Dr. 

Franje Tuđmana 13, OIB: 35723009241, za 2023. godinu. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 12. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O POSLOVANJU 

TRGOVAČKOG DRUŠTVA VUKOVARSKA GOSPODARSKA ZONA D.O.O. IZ 

VUKOVARA ZA 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić predsjednica Odbora za financije i proračun i M. Mudri – 

direktor Vukovarske gospodarske zone d.o.o. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

J. Jukić – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

S. Mađarević - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: S. Milaković, M. Mudri i predsjednik. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 13 glasova „ZA“ (DP, 

IP-NL, HS, HDZ, SDSS i Ž. Sabo) i 1 glasom „SUZDRŽAN“ (DSS) donosi  

O D L U K A 

Prihvaća se Izvješće o poslovanju trgovačkog društva Vukovarska gospodarska zona 

d.o.o. iz Vukovara, Gospodarska zona 15, OIB: 37862172935, za 2023. godinu. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 13. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O POSLOVANJU 

TRGOVAČKOG DRUŠTVA KOMUNALAC D.O.O. IZ VUKOVARA ZA 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora i financije i proračun i Branimir 

Marinović – Komunalac d.o.o. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

J. Jukić – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

S. Mađarević - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

U Raspravi su sudjelovali: S. Milaković, B. Marinović, predsjednik, D. Čulig. 

 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (14) donosi  
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O D L U K A 

o prihvaćanju izvješća o poslovanju  

trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za 2023. godinu 

Prihvaća se izvješće o poslovanju trgovačkog društva Komunalac d.o.o. iz Vukovara, 

Sajmište 174, OIB: 83101904488 za 2023. godinu. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 14. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O POSLOVANJU 

TRGOVAČKOG DRUŠTVA VODOVOD GRADA VUKOVARA D.O.O. IZ VUKOVARA 

ZA 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora i financije i proračun i D. Tišov – 

direktor Vodovoda grada Vukovara d.o.o. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

J. Jukić – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

S. Mađarević - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: S. Milaković i D. Tišov. 

 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te jednoglasno (14) donosi  

O D L U K A  

o prihvaćanju izvješća o poslovanju  

trgovačkog društva Vodovod grada Vukovara d.o.o. za 2023. godinu 

Prihvaća se izvješće o poslovanju trgovačkog društva Vodovod grada Vukovara d.o.o. iz 

Vukovara, Jana Bate 4, OIB: 95863787953 za 2023. godinu. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 15. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O POSLOVANJU 

TRGOVAČKOG DRUŠTVA TEHNOSTAN D.O.O. VUKOVAR ZA 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora i financije i proračun i I. Krajnović 

– direktor Tehnostana d.o.o. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

J. Jukić – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

S. Mađarević - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: S. Milaković, I. Krajnović i predsjednik. 

 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 13 glasova „ZA“ (DP, IP-NL, HS, HDZ, 

SDSS i Ž. Sabo) i 1 glasom „SUZDRŽAN“ (SDSS) donosi 

 

Tekst Programa se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 16. 

DONOŠENJE IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA JAVNIH POTREBA U 

TURIZMU NA PODRUČJU GRADA VUKOVARA ZA 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora i financije i proračun i M. Prepunić 

– privremena pročelnica UO za gospodarstvo. 
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Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

J. Jukić – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

S. Mađarević - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: S. Milaković, M. Pepunić i J. Paloš. 

 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (14) donosi  

O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u turizmu na području grada 

Vukovara za 2023. godinu  

 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 17. 

DONOŠENJE IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA JAVNIH POTREBA IZ 

PODRUČJA DRUŠTVENIH DJELATNOSTI GRADA VUKOVARA U 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić  predsjednica Odbora za financije i proračun i J. Paloš – 

pročelnik UO za društvene djelatnosti. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

J. Jukić – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

S. Mađarević - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 13 glasova „ZA“ (DP, IP-NL, HS, HDZ, 

SDSS i Ž. Sabo) i 1 glasom „SUZDRŽAN“ (DSS) donosi  

O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba iz područja  

društvenih djelatnosti Grada Vukovara u 2023. godini 

 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 18. 

DONOŠENJE IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA JAVNIH POTREBA IZ 

PODRUČJA KULTURE I TEHNIČKE KULTURE GRADA VUKOVARA U 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić  predsjednica Odbora za financije i proračun i J. Paloš – 

pročelnik UO za društvene djelatnosti. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

J. Jukić – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

S. Mađarević - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 11 glasova „ZA“ (DP, IP-NL, HS, HDZ i 

Ž. Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS i DSS) donosi (vijećnik S. Mađarević nije bio prisutan 

prilikom glasovanja) 

O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba iz područja  

kulture i tehničke kulture Grada Vukovara u 2023. godini 
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Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 19. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA 

GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić predsjednica Odbora za financije i proračun i D. Čulig – 

pročelnik UO za komunalno gospodarstvo i graditeljstvo. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

J. Jukić – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

S. Mađarević - ispred Kluba HDZ-a– nakon rasprave - suzdržani. 

 

U raspravi su sudjelovali: J. Jukić i K. Kuraja. 

 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 12 glasova „ZA“ (DP, 

IP-NL, HS, DSS, SDSS i Ž. Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN““ (HDZ) donosi  

O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture 

 za 2023. godinu 

 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 20. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA 

ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić predsjednica Odbora za financije i proračun i D. Čulig – 

pročelnik UO za komunalno gospodarstvo i graditeljstvo. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

J. Jukić – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

S. Mađarević - ispred Kluba HDZ-a– nakon rasprave - suzdržani. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 12 glasova „ZA“ (DP, IP-NL, HS, DSS, 

SDSS i Ž. Sabo) i 2 glasom „SUZDRŽAN“ (HDZ) donosi  

Odluka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2023. godinu 

 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 21. 

DONOŠENJE ODLUKE O USVAJANJU GODIŠNJEG OBRAČUNA PRORAČUNA 

GRADA VUKOVARA ZA RAZDOBLJE OD 1. SIJEČNJA DO 31. PROSINCA 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić predsjednica Odbora za financije i proračun i V. Šibalić – 

pročelnica UO za financije i nabavu. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

J. Jukić – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

S. Mađarević - ispred Kluba HDZ-a– nakon rasprave - suzdržani. 

Rasprave nije bilo. 
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Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 10 glasova „ZA“ (DP, IP-NL, HS i Ž. 

Sabo) i 4 glasova „SUZDRŽAN“ (DSS, SDSS i HDZ) donosi  

Odluka o usvajanju godišnjeg obračuna 

Proračuna Grada Vukovara  

za razdoblje od 1. siječnja do 31. prosinca 2023. 

 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 22. 

DONOŠENJE ODLUKE O RASPISIVANJU JAVNOG NATJEČAJA ZA DODJELU 

PROSTORA U VLASNIŠTVU GRADA VUKOVARA NA KORIŠTENJE 

Uvodno obrazloženje dali su A. Njavro – ispred Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost i J. Paloš – pročelnik UO za društvene djelatnosti. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

J. Jukić – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

S. Mađarević - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: J. Jukić, J. Paloš, predsjednik, Z. Rokvić i A. Njavro. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 12 glasova „ZA“ (DP, 

IP-NL, HS, HDZ i Ž. Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS, DSS) donosi  

O D L U K A 

o raspisivanju Javnog natječaja za dodjelu prostora u vlasništvu Grada Vukovara na 

korištenje udrugama za pružanje socijalnih usluga 

I. 

Grad Vukovar raspisat će Javni natječaj za dodjelu prostora u vlasništvu Grada Vukovara na 

korištenje udrugama koje pružaju socijalne usluge iz članka 71. Zakona o socijalnoj skrbi (NN 

18/22, 46/22, 119/22, 71/23, 156/23), temeljem aktivnosti od interesa za opće dobro definiranih 

u Odluci o kriterijima, mjerilima i postupcima za dodjelu nefinancijske podrške u pravima, 

pokretninama i nekretninama organizacijama civilnog društva („Službeni vjesnik“ Grada 

Vukovara broj 7/16 i 1/18), i to nekretnine upisane na k.č. br. 393/22 u zk. ul. br. 9244 k.o. 

Vukovar, površine 1.458,34 m², a koja u naravi predstavlja poslovnu građevinu javne i 

društvene namjene,  u vlasništvu Grada Vukovara. 

II. 

Tržišna vrijednost nekretnine iz točke I. ove Odluke iznosi 1.399.137,96 EUR (slovima: 

milijuntristodevedesetdevettisućastotridesetsedameuradevedesetšestcenti, a utvrđena je 

korekcijom Procjembenog elaborata. 

Procjeniteljsko povjerenstvo za područje Grada Vukovara na sjednici održanoj dana 31. srpnja 

2024. godine dalo je pozitivno mišljenje i konstatiralo da je Procjembeni elaborat broj E-

126/2024 izrađen u skladu s odredbama Zakona o procjeni vrijednosti nekretnina („NN“ br. 

78/15 ). 

III. 

Gradonačelnik Grada Vukovara ovlašćuje se za raspisivanje javnog natječaja za dodjelu prostora 

u vlasništvu Grada Vukovara na korištenje udrugama za pružanje socijalnih usluga nekretnine iz 

točke I. ove Odluke te na zaključenje ugovora o dodjeli nekretnine, a sukladno Odluci o 

kriterijima, mjerilima i postupcima za dodjelu nefinancijske podrške u pravima, pokretninama i 

nekretninama organizacijama civilnog društva („Službeni vjesnik“ Grada Vukovara broj 7/16 i 

1/18). 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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TOČKA 23. 

DONOŠENJE PRAVILNIKA O NAGRAĐIVANJU UČENIKA I MENTORA 

OSNOVNIH ŠKOLA, UČENIKA SREDNJIH ŠKOLA I STUDENATA GRADA 

VUKOVARA 

Uvodno obrazloženje dali su A. Njavro – ispred Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost i D. Dimić – pročelnik UO za obrazovanje, sport i branitelje. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

J. Jukić – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

S. Mađarević - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: predsjednik i D. Dimić. 

 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 13 glasova „ZA“ (DP, 

IP-NL, HS, HDZ, DSS i Ž. Sabo) i 1 glasom „SUZDRŽAN“ (SDSS) donosi  

PRAVILNIK O NAGRAĐIVANJU  

UČENIKA I MENTORA OSNOVNIH ŠKOLA, UČENIKA SREDNJIH ŠKOLA I 

STUDENATA GRADA VUKOVARA 

 

Tekst Pravilnika se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 24. 

DONOŠENJE 3. PROGRAMA IZMJENA PROGRAMA JAVNIH POTREBA U 

SPORTU GRADA VUKOVARA ZA 2024. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić predsjednica Odbora za financije i proračun i D. Dimić – 

pročelnik UO za obrazovanje, sport i branitelje. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

J. Jukić – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

S. Mađarević - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: N. Savanović i D. Dimić. 

 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (14) donosi  

3. PROGRAM IZMJENA  

Programa javnih potreba u sportu Grada Vukovara za 2024. godinu 

 

Tekst Programa se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 25. 

DONOŠENJE ODLUKE O UVJETIMA I NAČINU PROVEDBE JAVNOG 

ARHITEKTONSKOG NATJEČAJA ZA ODABIR IDEJNOG URBANISTIČKOG 

RJEŠENJA PROSTORA DESNE OBALE DUNAVA U VUKOVARA 

Uvodno obrazloženje dali su A. Njavro – ispred Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost i M. Vlajčić – pročelnica UO za prostorno uređenje i imovinu. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

J. Jukić – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

S. Mađarević - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 
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Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 13 glasova „ZA“ (DP, IP-NL, HS, HDZ, 

DSS i Ž. Sabo) i 1 glasom „SUZDRŽAN“ (SDSS) donosi  

ODLUKA 

o uvjetima i načinu provedbe javnog arhitektonskog natječaja za odabir idejnog 

urbanističkog rješenja prostora desne obale Dunava u Vukovaru 

 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 26. 

DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA 

ZA REDOVITO GODIŠNJE FINANCIRANJE POLITIČKIH STRANAKA KOJE 

IMAJU ČLANOVE U GRADSKOM VIJEĆU GRADA VUKOVARA I NEZAVISNIH 

VIJEĆNIKA 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić  predsjednica Odbora za financije i proračun i S. Tokić – 

pročelnica UO za opće poslove. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

J. Jukić – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

S. Mađarević - ispred Kluba HDZ-a– prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (14) donosi  

O D L U K A 

o izmjeni Odluke raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih 

stranaka koje imaju članove u Gradskom vijeću Grada Vukovara i nezavisnih vijećnika 

I. 

U Odluci o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih stranaka 

koje imaju članove u Gradskom vijeću Grada Vukovara i nezavisnih vijećnika („Službeni 

vjesnik“ Grada Vukovara broj 12/23 i 7/24 ) u točki II., riječi: 

„ IVAN PENAVA NEZAVISNA LISTA-IP-NL   

  (5 vijećnika)       665,00 EUR-a mjesečno“ 

 

zamjenjuju se riječima: 

 

IVAN PENAVA NEZAVISNA LISTA-IP-NL   

  (4 vijećnika i 1 vijećnica)     678,30 EUR-a mjesečno“ 

II. 

Izmijenjeni iznos novčanih sredstava po ovoj Odluci počet će se isplaćivati IVAN 

PENAVA NEZAVISNOJ LISTI-IP-NL od dana početka mandata vijećnice podzastupljenog 

spola, odnosno 29. srpnja 2024.g. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 27. 

PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 

 

Sjednica završila u 08.50 sati. 

 

Zapisnik vodila Predsjednik 

Anita Sesvečan Željko Sabo, teolog 

 


